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IDA GÄSKEBY 
Månadens alumn för Februari 2024 är Ida

Gäskeby! 

Ida tog sin examen från Æ-programmet år
2012 och är idag 34 år gammal. Under sina 12
år i branschen har hon hunnit med flertalet

olika yrkesroller. Sedan årskiftet har hon
befunnit sig på Chalmersfastigheter som 

campus- och lokalutvecklare! Under sin tid på
Æ var Ida aktiv både som sponschef i ÆØK

och sedan ordförande i Æ-styret. 

 

2024

Beskriv hur din väg efter examen sett ut, vad för olika yrken har du jobbat
med på vägen?

Efter examen 2012 började jag som rådgivare inom facility management (FM) och
lokalförsörjning på ett mindre konsultföretag. I och med ett uppköp började jag 2016 på NIRAS
och gick utöver min roll som konsult även in som chef för FM-teamet. Jag har trivts som
konsult, jag har lärt mig mycket och fått möjligheten att vara med och stötta olika typer av
organisationer. Från och med i januari 2024 arbetar jag på Chalmersfastigheter som campus-
och lokalutvecklare.

Var drömmer du om att bo? På landet, i ett
stort fint hus med sjötomt.

Vad gör du helst en lördagkväll? Hänger
med familjen och goda vänner! Förutom att
vi lagar massa god mat tillsammans så
spelar vi säkert något strategispel. Lär just
nu barnen spela Monopol.

Vilken låt går på repeat hemma hos dig
just nu? Lyssnar mycket på radio och
zappar gärna mellan kanalerna. Beyoncés
Texas Hold’em är en ny favorit.

Vad gör du helst en varm sommardag?
Sitter nere på bryggan på landet och ser på
när mina barn badar och leker.

 Vad motiverade dig att söka det arbetet du har idag?
Fera saker! Det var dels möjligheten att få arbeta mer med fastighets- och affärsutveckling,
dels att prova på att arbeta på ett fastighetsbolag. Det ska bli roligt att, till skillnad från
konsulttiden, nu få arbeta riktat mot en och samma kund – Chalmers. Hela Chalmerskoncernen
står inför en spännande tid med höga ambitioner med såväl utbildning som forskning och
campus vilket ska bli roligt att få följa.



Bästa tips för
arbetssökande

och
arbetsintervju

När du ska gå på
en intervju, se till
att vara påläst
på företaget
som du träffar
och ställ
relevanta frågor
om rollen. 

Se gärna till att
ha lite koll på
vad som händer
i branschen för
att vara påläst.
Var dig själv,
tänk på att ni är
två parter som
ska klicka för att
det ska bli bra.

https://www.linkedin.com/in/ida-gäskeby-fd-jansson-b940234a/

Vilken utveckling av branschen spår du i framtiden?

Hållbarhet kommer bli ännu viktigare – och som jag nämnde tidigare
kommer det handla om både hållbara verksamheter och hållbara
fastigheter. Det kommer att krävas både innovationer och
kompromisser – och inte minst personer som kan leda genom detta.

Var du engagerad i sektionen? Vad gjorde du och vad
tar du med dig?

Ja, jag var sponschef i ÆØK och sedan ordförande i Æ-styret. Bland
annat var jag med och startade upp SNÆ. Från föreningstiden tar jag
med mig massor av goda minnen och vänner som finns kvar nu 15-år
senare.

En utmaning när det kommer till att arbeta med långsiktig strategisk
planering av fastigheter och lokaler är att det ställer krav på långsiktig
och strategisk planering av verksamhet. Lokalerna ska finnas till för och
stötta verksamheten, i Chalmers fall - utbildningen och forskningen. Det
innebär att parallellt med att planera för nya lokaler måste den framtida
verksamheten planeras. Det ställer krav på att kunna motivera och
samordna olika intressenter och experter i de olika utredningarna.
 

Vad finns det för utmaningar med din roll idag?

Vad tycker du i helhet om Æ som utbildning?
Jag tycker att Æ är en jättebra utbildning. För egen del har jag fått en
bra grund att stå på i mitt yrkesliv. Erfarenheten från att arbeta i
projekt, kommunikation i tal och skrift samt presentationsteknik var
något som jag kunde använda redan från början. Sedan har jag som
konsultchef anställt flera personer som gått AE, ofta direkt efter
examen. Utbildningen är bra för att den är bred och ger en förståelse
för både verksamheter som ska vara i lokalerna, förvaltning och
byggande. Sedan är studenterna som går där ofta ambitiösa, drivna
och är bra på att kommunicera vilket ger en bra kombination.

Anser du att det finns något speciellt man bör passa på att
göra under sin studietid, utöver utbildningen i sig, som kan
vara gynnsam inför arbetslivet?

Först och främst, ha roligt och knyt många kontakter.
Arbetslivserfarenhet är generellt bra, det är inte så viktigt vad man gör.
I början handlar det om att samla på sig erfarenhet av lära sig nya
uppgifter, rutiner, hantera kollegor, kunder och så vidare.


